
SVARTSKOGENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING                                                        PROTOKOLL 2022-08-21 

Styrelsemöte nr 6, 2022 

Närvarande    Söndagen den 21/8 kl. 16:30 
  
Var Hemma hos Florentina Anastasiou 

Närvarande Jörgen Lindh, ordförande  

 Pernilla Lévai Vangenmo, sekreterare 

Florentina Anastasiou, suppleant  

                          Susanne Wedberg, suppleant 

Frånvarande Jesper Svensson, kassör 

 Per-Erik Häggström, ledamot 

Föregående mötesprotokoll 

Inga anmärkningar 
 
Ekonomi 
 
Kassören redovisar ekonomin via telefon 
 
Aktiviteter och uppdrag 

 
För att försöka förhindra utomståendes bilar att parkera på våra parkeringar kommer vi sätta 
upp skyltar med texten ”Tillstånd erfordras”. Förhoppningsvis är det någon som väljer att 
inte parkera sin bil här då, som inte bor eller besöker samfälligheten. 
 
Övrigt 
 
Våra tak börjar bli till åren och det börjar bli dags att fundera på och byta ut dem.  
Om flera går ihop och gör det samtidigt så kanske man kan få ner priset på detta. 
 
Vid mötet diskuterades också eventuella solceller på taken. Ordförande Jörgen skulle ta reda på om 
man får lov att sätta det på våra tak. 
 
Kommande styrelsemöten: 
 
Söndagen den 18 september kl. 16:30 hos Pernilla 
 
Vid protokollet 
Pernilla Lévai Vangenmo 


